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To: minvws nl];[IEEE IEEESE @ minvws.ni]
Cc minvws.nl]
From: )

Sent: Thur 7/15/2021 3:03:21 PM

Subject: FW: Vragen Schriftelijk Overleg -

graag 23 juli reactie (vraag 6, 9,22 en 30)

Received: Thur 7/15/2021 3:03:22 PM

SO - Fiche Mededeling EU-Strategie voor COVID-19-behandelingen(22112-3135) vragen MT Efdocx
bnc fiche covid behandelingen pd 19EEocx

Er waren wat vragen op mijn bordje terecht gekomen, die een zeer sterk IZ/APA achtig tintje hebben.

Ik heb een voorzet voor beantwoording gedaan. Kunnen jullie aanvullen/aanpassen?

In bijlage de hele set van vragen en concept antwoorden die op bordje GMT lagen. En in de andere bijlage mijn concept

antwoorden, waar ik dus jullie reactie op vraag.

Groeten

JEEE @minvws.ni>
Verzonden: dinsdag 13 juli 2021 14:12

sor: ECR) J FEW irs.

cc: AEC © minvws.ni>;IEEBEE© minvws.ni>
Onderwerp: RE: errra Overleg- graag 23 juli reactievrs 6,9,22en'30)

Top.

Vanuit GMTSEE(CC) betrokken.

Groet,

Verzonden: dinsdag 13 juli 2021 14:08

Aan 5.1.2a ) minvws.nl>

CC: CRT minvws.nl>

Onderwerp: RE: Vragen Schriftelijk Overleg -

graag 23 juli reactie (vraag 6, 9, 22 en 30)

Ik ga hier donderdag mee aan de slag. Er moeten wel wat zaken afgestemd worden met IZ en gmt, maar die neem ik wel voor

mijn rekening. Groeten|EEFEN

Van: 5.1.2a LEERI (@ minvws.nl>

Verzonden: dinsdag 13 juli 2021 11:29

Aan: IEEE 1. @ minvws.nl>

@minvws.nl>

Onderwerp: Vragen Schriftelijk Overleg -

graag 23 juli reactie (vraag 6, 9, 22 en 30)

In het kader van het fiche EU-strategie COVID-19 behandelingen is vorige week een schriftelijk overleg geweest. Er zijn in totaal 47
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vragen gesteld waarvan er ook een paar raken aan vaccins.

Zou jij op deze vragen een antwoord kunnen (laten) formuleren? In de bijlage vindt je de gemarkeerde vragen. Het betreft vragen

6, 9 en 30. Als we eind volgende week een reactie kunnen hebben zou dat erg fijn zijn. Mocht dat niet lukken, wil je dan aan mij en

[EEEZ) ten weten wat wel mogelijk is?

Vraag 6: Welke ervaring is er bij de vaccins opgedaan?

(In relatie tot: welke beperkingen heeft het instrument van gezamenlijke inkoop van COVID-19-behandelingen volgens het

kabinet.)

Vraag 9: Welke lessen kunnen we leren uit de aankoop van vaccins?

(In relatie tot: Wat is de ervaring met de vroegtijdige aankoopovereenkomsten (‘advance purchase agreements’) tot nu toe? Ter

info: Voor Innovatieve behandelingen is deze ervaring niet zo positief ivm terughoudendheid beroepsgroepen wat betreft inzet van

een niet geregistreerde middelen. Beschikbaarheid van het middel is wel prettig, maar levert wel verstoring van de markt. Dat

moeten we zo min mogelijk willen.)

Vraag 22: Gebeurt een dergelijke goedkeuring op vergelijkbare wijze als bij de vaccinaties is gebeurd? De vraag is hier ‘wat is het

proces voor goedkeuring van de vaccins’. Als we dit weten kunnen we dat vergelijken met het proces van geneesmiddelen. lk

verwacht dat deze processen hetzelfde zijn.

(In relatie tot: Wanneer wordt naar verwachting het eerste medicijn goedgekeurd, specifiek voor COVID-19, zodat het

daadwerkelijk ingezet kan worden?)

Vraag 30: Pleit het kabinet er bijvoorbeeld inmiddels al voor om de patenten op coronavaccins tijdelijk vrij te geven en het

Europese verzet tegen tijdelijke opschorting van patenten te stoppen, in lijn met de aangenomen motie-Piri c.s.[1] ([1] Kamerstuk

35 663, nr. 21).

(In relatie tot Het kabinet geeft aan zich in internationaal en Europees verband in te zetten “om tot oplossingen te komen om

kwetsbaarheden in de internationale productie- en leveringsketens te verminderen”. De leden van de SP-fractie vragen welke

oplossingen in dit verband door het kabinet worden aangedragen).

Mochtje nog vragen /opmerkingen hebben dan hoor ik het graag.

Bedankt alvast!
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